
REFERAT FAU MØTE 08.11.2022 

Tilstede: 

Klasse FAU representant  Tilstede i møtet 
1A Lisbeth M. Uvaag Ja 
1B Una Solbakken Grosch Ja 
1C Øistein Roghell Ja 
2A Johannes Gullestad Rø  Ja 
2B Anna M. L. Grennberg Ja 
2C Johan Eirik Brudvik Ja 
3A Catherine Holme Barry Ja 
3B Birgitte Rønneberg Opdahl Ja 
3C Dan Eriksson Ja 
3D Anna M. L. Grennberg Ja 
4A Martin Belck-Olsen Ja 
4B Bettina Frydenberg Jakobsen Ja 
4C Anja Bergby Ja 
5A Henrik Grann Nei 
5B Elise Høijord Ja 
5C Cathrine Marie Bjerke Thjømøe Ja 
6A Mia Yvette Kristina Loubello Ja 
6B Merete B. Houge Ja 
6C Lisa Svendsen Ja 
7A Signe Edith Hammer Ja 
7B Erik Nicolai Ingebrigtsen  Ja 
7C Nina Berg Ja 
Rektor Bente Klara Kvam Ja 

 

Referat 

1 Rektor orienterer 

Strategisk kart 2023 – 2026 styrer skolens satsning de neste årene. Kartet er utarbeidet av byrådet i 
Oslo. Skolen lager strategisk plan basert på denne. Denne godkjennes i skolens driftsstyre etter jul, 
og deretter i FAU møte. Hovedpunktene er: 

 Elevmedvirkning og elevaktivitet 
 Profesjonsfellesskap- et lærende fellesskap 
 Grunnleggende ferdigheter: Alle elever skal ha grunnleggende lese-, skrive og 

regneferdigheter tidlig i skoleforløpet 
 Manglende endring av pedagogisk praksis sett mot ny av ny læreplan 
 Bedre samarbeidet mellom skole og AKS 

 

Ressurser – Ikke et satsningsområde i strategisk plan, MEN en viktig jobb vi gjør hvert år (hele året) 
for å rekruttere kompetente og kvalifiserte ansatte opp til Grindbakken skole. Skolen mangler 
ansatte og rekruttering er vanskelig når man er en utkantskole (ref FAU/DS møter de siste fire år) 

 

Personale 



 Skolen har hatt endringer i personalgruppen siden møtet i FAU (f.eks. langvarig sykemelding, 
flytting til annen del av landet). Det rekrutteres på nytt. Benytter vikarer inntil videre. 
Fortsatt store vanskeligheter med å rekruttere kvalifiserte lærere eller spesialpedagoger. 

Bygg 

 AKS og 3 trinn er ferdig ombygget.  
 Container til parkering av el-sykler 
 Voksenhallen er tatt i bruk på 7 trinn og en klasse fra 6. trinn fra og med uke 44 
 Gymsalen ble tatt ut av skole behovs planen for to år siden. Lite trolig at den kommer inn på 

planen igjen ved kort tid.  
 Uteområdet. Det er mye steiner i skolegården. Undervisning bygg var på omvising for se på 

muligheter for å utbrede uteområdet (sikre) samt bygge ut ballbanen + flere lekeapparat. Det 
var hærverk forrige helg. Skolen må represjonen dekke selv.  

 Nasjonale prøver er gjennomført.  
 Kartlegging på 3 trinn gjennomført, digital i lesning og regning 
 Kartlagt alle trinn faglig og sosialt 
 Klassegjennomganger  
 Kantine er planlagt til i uke 47 
 Juleverksted 7 desember.  
 2 klasser med utfordrende læringsmiljø – tettdialog med BUP, sosiallærer med flere, 

inkluderer klassekontakt og foresatte.  
 Skolen har planlagt skolebesøk til Jar skole 
 IL Try har utfordring med å rekruttere voksne til idrettslaget. Rektor oppfordrer FAU til å 

kontakte TRY til møte for å finne ut hvordan FAU kan hjelpe Try. Skolen har møte med Try i 
neste uke.  
 
Skolen har mottatt resultatene for Nasjonale prøver 5 trinn for egen skole, men har ikke fått 
resultatene for Oslo og Norge enda. Resultatene vil bli gjennomgått i neste FAU møte.  
Avgir elever som gjør det bra på 8 trinn.  
 

Se ellers presentasjon fra rektor.  

 

3. Kort fra styret 

- Etablering av styret og kommunikasjonslinjer 
FAU styret har gjennomført 2 styremøter: 15.9.2022 og 12.10.2022 
 
Styremøtet 15 september 

 Konstituering av styret 
 Presentasjon av deltagere 
 Gjennomgang av roller og hvordan styret skal jobbe fremover 
 Diskusjon om hvordan vi best kan innhente informasjon fra foreldre på hvordan styret bør 

jobbe og hva FAU bør prioritere 
- vedtatt å etablere spørreundersøkelse 
- ambisjon å få detteutarbeidet, utsendt og resultater på neste FAU møte 8 november 
 Facebook 



- Diskusjon om hvilket forvaltningsansvar FAU har for Facebook siden 
 Forslag om å endre navnet til kun Grindbakken skole, fjerne FAU og legge den som åpen side.  
 Dokumentasjon og kommunikasjonsflyt 

o Vanskelig å få oversikt over hvor dokumentasjon er lagret i de ulike komiteene.  
o Styret og gruppene skal ha egne gmail kontoer. Mapper for hver komite i google 

drive, hvor dokumentasjonen kan legges.  
o Spond grupper etablert for dialog i og mellom grupper.  

 

Innspill i møtet 9.11.22: Ikke la det gå frem at det er skolens side. Ikke la siden være åpen, får mye 
spam. Innspill til styret om å lage en bruksanvisning for kommunikasjon og dokumentasjon.  

Styremøte 12 oktober 2022 

- Dokumentasjon  
o Vanskelig å få oversikt 
o Publisere gmail adresser til komiteer og styret 

- Dialog med skolens ledelse og rektor 
o Må etableres 
o Usikkert hvordan dette har vært tidligere 

- Gjennomgang av resultatene fra spørreundersøkelsen 
- Driftsstyret 
- Elevrådsmåte 

o Forespørsel om å sponse skolens maskot. Kr 2000,-  

Videre arbeid kommende måned 

- Driftsstyret og skolen/rektor 
- Etablere dokumentstruktur 
- Gjennomgå resultater fra spørreundersøkelsen med skolen og AKS 
- Forespørsel fra skolen om støtte til 3 førstehjelps dukker (2 voksne og 1 barn/junior) Kr 

7500,- Tips under FAU møtet 8.11.22: Røde kors arrangerer gratis kurs.  

Økonomi: 

- Betalt buss for 17. mai  
 

 
- FAU undersøkelse 

Resultatene fra FAU undersøkelsen ble presentert, se vedlegg.  

Styret følger kommentarer som gjelder AKS og skole med skolen, samt som sak i driftsstyret.  

 

 

5. Fra komiteene 

Trafikk komiteen:  

- Jobbe med holdninger til foresatte og barna, informasjon/kampanje på foreldremøte for 2 
klasse. Forsøkte også til 3 trinnet, men det ble ikke tid dette halvåret.  



- Brev til politikere tar opp de områdene som er mest prekære.  
- Komiteen vil sette søkelys på områdene som er nærmest skolen 
- Refleks kampanje er planlagt til uke 47-48 – holdningskampanje blant barnet.  

Det ble stilt spørsmål om transport voksenhallen for de elevene som har oppmøte der skolestart. 
FAU styret tar dette opp i møte med rektor 

Jule komiteen:   

- Er i rute med planlegging 
- Skal nå rekruttere foresatte 

 

 

Driftsstyret:  

- Informasjon fra driftsstyre møte og innspill til driftsstyremøte 16 november.  

Saker til driftsstyret: Presentasjon av undersøkelsen med oppsummering 

Saker fra driftsstyret: Publiserer referatet på Spond. Det er ønskelig tilbakemelding/kommentar på 
saker som FAU har melder inn.  

 

 

Eventuelt: 

- Vaksinasjon HPV, hvorfor er det den billigste som tilbys?  Svar: Kommunen følger 
vaksinasjonsprogrammet til FHI.  

- Leirskole – lang reisevei. FAU hører med skolen om man kan bytte til en leirskole som er 
nærmere.   

- Det er ønskelig med et tydelig og forutsigbart program for Grindbakken skoles dag.  
- Det ble stilt spørsmål om 17 mai feiringen ved skolen. I dette skoleåret sammenfaller 17 mai 

sammen med langhelg, vil dette sette noen føringer for feiringen på skolen? FAU styret tar 
opp med rektor.  

 

 

Neste FAU møte: Etter nyttår. Dato er ikke satt.  

Saker meldes inn på forhånd på mail til: faustyretgrindbakken@gmaill.com 

 

Referent: Nina Berg 

 


